
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
Bestyrelsesmøde referat tirsdag d. 19. september 2023, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Gorm Arildsen    ga@koda.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Kasper Meisner   kmn.fi@cbs.dk 

1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejler Niels Ole Sloth             niels@assurancepartner.dk 

Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent 	

Johannes. 
Dejligt at alle deltager. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 

Ingen kommentarer 

2. Hovmesteren 
Jakob fortalte hvordan det går i kabyssen/klubben. Der er i perioder rigtig mange spisende 
gæster. 
Gorm og Jakob snakker økonomi. Kvartårsresultat pågår. 
Urinalen er blevet afsyret, og fungerer nu igen. Henrik Madsen har påtaget sig opgaven. 
 
Jannik har et lejemål på havnen. Jannik er villig til at opgive dette lejemål. Proces pågår. 
Havemøbler på terrassen, kan eventuelt sættes op i laden for vinteren. Morten undersøger. 
 
Kommende foredrag/musikfilm vil kunne foregå i klublokalet fra kl. 20.00. Annonceres i for-
vejen på ugens menu oversigt. 
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Det er ikke tilladt at købe is og medtage i klublokalet eller på terrassen. 
Det svarer i princippet til at du tager madpakke med selv eller drikkevarer. 
 

3. Ungdomsudvalget 

Henrik og Janne har lavet et oplæg til de sociale medier Frederiksborg Amtsavis med rekla-
me for optimist sejlads i Sletten. Det skal ses som en inspiration og tilbud om at sejle i en 
klubjolle resten af året for en billig penge.  

Nye optisejlere er kommet til. 

Emil Boss, A-sejler, er super flittig og stiller op til mange stævner. Blev nr. 10 til DM. 

Lars efterlyser en koordinering af alle ungdomsledere. Lars indkalder og holder møde med 
ungdomslederne. 

   

 Sommersæsonen 2023. 

Der har været møde med kommunen med deltagelse af Jesper fra Kajakklubben og Henrik, 
Niels og Johannes fra Bådeklubben. Mødet omhandlede Foreningshuset med forslag om ind-
retning af 1. salen med omklædning og kælderen med opbevaring. Kommunens vender til-
bage. 

 

Niels orienterer: 
	49er	/	49er	FX.	I	uge	38-39	er	Daniel	/	Nikolaj	i	Marseille	Frankring	4l	en	Coach-rega%a	som	OL	forbe-
redelse	hvis	de	løber	med	udtagelsen,	de	øvrige	træner	hver	dag	hjemme.	Alle	vores	49er	/	49er	FX	er	
nu	sejlere	på	fuld	-d	pga	de	enten	holder	sabbat	år	eller	studiepause.	De	sejler	DM	den	kommende	
weekend	i	Hellerup.	Uge	42	er	de	alle	3l	DS	uge-42	lejr	i	Århus.Here/er	kører	de	alle	4l	Villamoura	i	
Portugal	for	at	træne	og	sejle	EM	som	har	racedays	fra	8-13	nov.	Den	15.	nov	færge	/l	Lanzarote	for	
træning	+	VM	som	har	racedays	4-10	marts	2024.	I	perioden	dec-feb	sejler	de	tre	Coach-rega%a´s	på	
Lanzarote	dvs	uofficielle	træningsstævner	-	men	pga	hele	verdenseliten	træner	samme	sted	et	træ-
ningsstævne	med	et	meget	svært	felt.	Fra	Lanzarote	går	turen	direkte	%l	Mallorca	for	træning	og		
Prinsesse	Sofia	Cup	med	racedays	29	marts	6l	6	april	2024.	Herfra	6l	Frankring	Hyeres	for	træning	og	
WorldCup	stævne	med	racedays	20-27	april.	Herfra	hjem	igen	2l	DK.	Dansk	udtagelse	2l	OL	2024	er	
for	både	piger	og	drenge	samlet	resultat	af	EM	og	VM,	der	afgør	hvilken	besætning	DS	sender	afsted.	
Vi	har	Daniel	&	Nikolaj,	som	er	en	meget	klar	nr	2	besætning	i	danmark	-	og	som	kan	true	favori0erne	
Rask	&	Precht	(Skovshoved).	Både	Kris8an/Marcus	og	Carl	Emil/Simon	er	kandidater	'l	2028	og	i	fan-
tas$sk	udvikling	og	begge	på	udviklingslandshold.	Rebekka/Silje	og	Josefine/Esther	er	for	begge	te-
ams	vedkommende	stærke	kandidater	/l	2028.	Bh	Niels	
	

Det	er	vildt	imponerende	Niels.	Tak	for	udførlig	beretning. 
 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

Johannes har haft møde med Sejlcenter Nivå, Christian Caspersen, vedrørende eventuelt 
samarbejde om arrangementer i vintersæsonen. 

Oktoberfest den 27. oktober i Sletten. 

Standernedhaling den 28. oktober kl. 12.00. 

Foredrag om solformørkelse den 8. november kl. 20.00. 

Musik/filmaften den 22. november, 24. januar, 28. februar og 27. marts kl. 20.00. 
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Karsten arbejder videre med at arrangere en rundvisning på Rosenborg kaserne og måske 
Rosenborg slot med rundviser. (Gentagelse). Dato? 

Foredrag med lokal historiker. Beboerforeningen kan inviteres med. Dato? 

VHF/DSC opfriskningskursus. Kurset bliver først til foråret. 

Forslag om indlæg: 

Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m. Johannes undersøger 

Foredrag med Thomas Weber om flodsejlads. Johannes undersøger 

Foredrag om sejlads i Fransk Polynesien/Tahiti. Johannes undersøger 

Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 

Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 

 

5. Kabysudvalget 

Se under hovmesteren. 

Møblerne kommer mandag den 30. oktober. Arbejdskraft efterlyses inden siger Janne. Gamle 
møbler sælges. 

Jævnfør snakken om, at ikke medlemmer kommer i klubben, så vil der blive opsat et skilt på 
hvert bord med denne tekst: 

Kære medlem/gæst 

Det, du betaler for mad og drikke driver kabyssen. 

Det, du betaler i kontingent til Sletten Bådeklub, driver klubhuset og alle 
klubbens sejlaktiviteter. 

Som medlem kan du invitere gæster med i klubhuset. 

Derfor skal du være medlem af Sletten Bådeklub. 

      Bestyrelsen 
 

6. Teknisk udvalg 

Det blev aftalt at der skal laves en langsigtet plan for vedligeholdelse/forbedringer af klub-
ben. 

Terrassen gøres færdig. 

Der bliver en forbedret masteopbevaring langs nordmole. 

Installationer henhører under Peter/Henrik M.  

 

 

7. Materiel 

3 RIBS er mange med få sejlere. Det blev besluttet at klubben kun har brug for 2 RIBS. 
Henrik og Morten kommer med et forslag til hvorledes dette skal gøres. Gentagelse! 

Trailer i stykker, meddeler Henrik. 
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Der står to 29ere på Mallorca. Deres fremtid??? 

Den 49er der står i haven sælges. Hvem foranlediger??? 

Der skal sælges én 29er trailer. Hvem foranlediger??? 

Havneplads for ny J70. Havnefogeden foreslår at J70 ved slæbestedet får plads 81. Er dette 
en god løsning? 

 
8. Økonomi 

Gorm har et forslag til hvordan de nye møbler skal finansieres og indgå i regnskabet. Afskri-
ves over x antal år. 

Gorm og Kasper fik lov til at disponere vedrørende anbringelse af klubbens penge. Pågår. 

Økonomi med Jannik er endelig afklaret meddeler Gorm. Er vist ikke helt rigtigt??? 

Gorm udleverede økonomi oversigt, dog uden lønkørsler eller kommunale tilskud medregnet. 

 
9. Sejladsudvalg 

J70ere. Linda står for sejladser og styrer grupperne. Niels efterlyser erfarne sejlere der kan 
bistå nye sejlere og får flere ud at sejle. Der er ledig kapacitet på J70erne.  
Onsdagssejladserne er snart slut for denne sæson. 
 

10. Hjemmesiden 
Susanne og Morten sletter gammelt stof på hjemmesiden. Bedes løbende opdateres. 
 

11. Søhesten 

Næste Søhest udkommer i oktober. Deadline 1. oktober til alle der har input. 
Trykkes i større oplag pga. succes. 
 

12. Planlægning af BM og Events for resten af året 
Kommende bestyrelsesmøder:  
6. juni (Er afholdt) 
8. august (Er afholdt) 
19. september (Er afholdt) 
10. oktober 
14. november 
12. december 
 

13. Eventuelt 
50 års jubilæumsbøgerne stilles på klaveret til gratis afhentning.  
Det blev besluttet at melde klubben ud af DGI. Johannes foranlediger. 
 
Klubben vil af med de eksisterende kajakstativer. Hvad med de kajakker der ligger på stati-
verne? Er det dig Morten? 
 
Bådeklubben melder sig ud af Dansk Kano og Kajakforening. Johannes. 
Bådeklubben melder sig ud af DGI. Johannes. 


